

梅子林路的臨時交通安排

2020年7月
July 2020

Temporary Traffic Arrangement at Mui Tsz Lam Road

為配合搬遷沙田污水處理廠往岩洞工程，梅子林路將於 2020 年 7 月 13 日起實施臨時交通安排，為保障行人安全，一段連接梅子林路和富安花園的行人通道(如下圖示)需要臨時封閉大約三個月，行人請使亞公角街往來梅子林路與富安花園，並留意現場交通指示。

To facilitate the relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns, temporary traffic arrangement will be implemented along Mui Tsz Lam Road from 13 July 2020. For safety reason, a section of access road connecting Mui Tsz Lam Road and Chevalier Garden (as shown below) will be temporarily suspended for about 3 months. Pedestrian come and go between Mui Tsz Lam Road and Chevalier Garden, please use A Kung Kok Street, and pay attention to the traffic signs on site.

我們對因工程造成的不便表示歉意，如有任何查詢，請致電二十四小時熱線：**5220 0180**。

We apologise for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please call the 24-hour hotline: **5220 0180**.



部份行人通道臨時封閉
Section of Access Road Temporarily Closed

